
V Libochovanech dne 22. ledna 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Termín pro podání žádosti do Programu obnovy venkova uplynul v polovině měsíce, stačila jsem 

shromáždit poklady a žádost  na Krajský úřad předat včas. Bylo by dobré, kdybychom po několika 

letech půstu nějakou injekci obecních financí dostali, abychom ulehčili výdajové stránce rozpočtu při 

realizaci oprav místních komunikací. Rádi bychom letos opravili příjezdové místní komunikace do obce 

v horní i spodní části Libochovan, tj. z hlavní silnice přes most nad železničním koridorem a v oblasti 

nové výstavby rodinných domů. 

Informace z Úřadu práce nejsou povzbudivé, takže získat dotaci na pracovníky evidované na ÚP 

nebude snadné. Vypadá to, že letos s dotací budeme moci zaměstnat pouze jednoho člověka bez 

práce. Škoda. 

V minulém týdnu byly konečně nainstalovány dlouho očekávané výplně dveří v budově obecního úřadu 

od akreditované požární firmy, které byly součástí realizace ubytovny. Čekali jsme opravdu dlouho, 

více než 7 měsíců. Takže budeme moci kolaudovat a připravovat provozní řád jak ubytovny, tak 

tělocvičny. 

Je týden jarních (nebo pololetních) prázdnin. Zdá se, že naše zatím nedospělá mládež nemá jasnou 

představu o naplnění svého volného času. Neobstojí konstatování, že nemají klubovnu nebo podobné 

zařízení. Jejich předchůdci ji také neměli a ty aktivity, které současníci praktikují, se v jejich realizování 

se, se neobjevovaly ani náhodou. Dříve se kopání do míče provozovalo hlavně na hřišti, které je i nyní 

volně přístupné. Je to snad pro současnou mládež daleko? Je pro ně větším adrenalinem kopat míč do 

vrat svých sousedů na návsi? Odhazovat nepotřebnosti kolem laviček? Šlapat v květinových záhonech 

a ničit novu výsadbu? Třeba budou chtít navštěvovat tělocvičnu s draze pořízenou sportovní výbavou. 

Opravdu si myslí, že s tímto přístupem jim bude vyhověno? Mýlí se. Nebude jim umožněn přístup. 

V nejbližším termínu chystám schůzku s nedospělci, abychom si v tomto ohledu vyjasnili svá 

stanoviska. Možná měla schůzka proběhnout již dříve, ale myslím, že ještě není pozdě. 

Příští týden ve středu 28.2. se koná veřejné zasedání zastupitelstva.     

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová  

 


